
Protokoll Agilitysektionen 240728
Närvarande: Elin Fahlander, Sandra Florin, Agnes Djurberg, Paulina Lundberg, Mathilda
Hallberg, Cecilia Ernvik

Pågående punkter

● Fylla sandsäckar (Sandra & Sofie)
○ Sandsäckar är inte beställt ännu. Sandra tar fortsatt ansvar för punkten.

● Tejpa sömmar och undersidor på sandsäckar (Cecilia)
○ De blåa utesäckarna är tejpade, men den släpper när det kommer fukt

emellan. Cecilia kollar med en ny tejp. Halkskyddstejpen på de rosa
innesäckarna har funkat superbra!

● Åsikter om plasthinder/skriva ihop text till styrelsen (Mathilda)
○ Det har kommit in runt 20 svar från våra medlemmar. Mathilda har samlat in

information från olika agilitygrupper också och sammanställer detta som ett
underlag att presentera för styrelsen nästa möte den 22/8.

● A-hindret och balans
○ Film om hur man enkelt ändrar utan pinne är filmad - Elin
○ Vi ber Roffe att sätta hjul på blåröda A-hindret - Sandra
○ Hjul på nya rosa/gula balansen önskas (om det går) - Paulina
○ Film om hur man monterar ner och upp blåröda balansen ska skapas - Agnes

● Skyltar om hinder - beställa riktiga skyltar (Cecilia)
○ På gång

● Tävlingar 2025
○ Vi beslutar oss för att enbart köra inoff tävlingar inne i hallen då det precis är

på gränsen med storleken.
○ Tobias Sjöberg och Emma Broberg kontaktade, Emma har inte svarat.
○ Tobias vill döma fler dagar och gärna kurs i samband - Cecilia tar ansvar för

att ta kontakt med honom och fundera ut ett upplägg/inriktning för kursen.
○ Vi håller koll på LBKs tävling i september för att se ungefär hur många starter

vi kan räkna med då de håller samma klasser vi har tänkt.
○ Kolla med Annika Mojanis om hon kan vara backupdomare om det blir för

många starter för Tobias.
○ Elin bokar Tobias för tävling 6-7/6 och Cecilia för kurs 8/6

● Inköp av kärra (Sandra)
○ Klart och monterad!

Nya punkter till mötet

● Var ska A-hindret stå?
○ Flest vill ha det inne (39%)
○ Vi tar in det vid tillfälle och planen framöver är att sätta hjul på det andra

A-hindret också. När båda har hjul ska det nyaste/bästa stå där flest tränar
(inne/utesäsong).

● Klippa gräset själva framöver - diskutera, rullande schema, workshops



○ Sektionsmöte behövs för att det inte ska bli vi och dom-känsla som det blivit
vid vissa diskussioner nyligen.

○ Utbildningstillfällen för gräsklippning behövs ett par gånger per år
○ Den som klipper behöver förvarna ev bokare av hall när man vet när man ska

klippa. Ev kan vi i framtiden förvara gräsklipparen i containern, styrelsen tittar
på en lösning för det. Den som ska klippa gräset kan med fördel förvarna
andra i samträningsgruppen när man ska klippa så folk har möjlighet att
komma och hjälpa till och tex flytta undan hinder inför etc.

○ Upplägg för lättsamma klippningar med att bygga bana samtidigt är
uppskattat, vi försöker ordna det så ofta som möjligt.

○ Två ansvariga per vecka på rullande schema
● Samarbete med LBK - hur och vilka punkter behöver tas upp?

○ Kurser samplanering
○ Tävlingar och cuper inoff + off + olika klasser
○ ÖM
○ Elin bokar datum med Lydia, vi försöker ses så många som möjligt från båda

sektionerna.
● Samarbete med andra sektioner

○ Hinderfria dagar
○ Agilitydygn
○ Konflikthantering och hur vi kommunicerar

● Samarbete med andra klubbar i Östergötland på sikt - hur vill vi att det ska
funka?

○ Anordna tävlingar tillsammans
○ Använda varandras funktionärer
○ Hur gör vi det ekonomiskt rättvist?

● Hur fångar vi upp nybörjare på klubben?
○ Formulera “manus” till instruktörer att berätta på kurser för nybörjare - folder

med information om agilitysektionen/styrelsen/lokaler?
○ Anslagstavla ute och i klubbstugan/hallen

● Sida för agilitysektionen på hemsidan
○ foton och personlig info
○ protokoll
○ även lägga ut i samträningsgruppen på sikt - vi måste visa vilka vi är så

medlemmarna känner igen oss! Gärna även styrelsen!
● Förslag från Tanja: separat agilitygrupp på fb

○ Vi anser att det dels är rörigt med för många informationskanaler, samt att det
ökar en känsla av vi och dom istället för att vi är en gemensam klubb där det
händer mycket olika saker.

● UDM
○ Vi är fortsatt med om det idag (28/7) mailas ut information och vi får in 30

starter. Annars stryker vi agilityn från UDM och vi arrangerar ev en
blåbärstävling eller liknande istället.

Tävlingsplanering

● September-tävlingen



○ Rosetter - klart!
○ FB-event - Elin
○ Skriva PM - Mathilda (länk till fotograf)
○ Bemanna fiket - Elin
○ Boka fotograf - Cecilia
○ Funkis-schema - Elin & Mathilda

● UDM
○ Rosetter
○ Fixa domare
○ Fixa banor (klart)
○ FB-event (klart)
○ FB-event för vuxna
○ Skriva inbjudan för vuxna
○ Fixa anmälningsformulär för vuxna
○ Skriva PM för ungdomar
○ Skriva PM för vuxna
○ Bemanna fiket
○ Boka fotograf
○ Funkis-schema lightversion

● Klubbmästerskap 29/8 öppen + 30/8 blåbär
OBS! Vi lägger till ett extra datum då vi tror att det kan ta för lång tid
med alla klasser på en kväll.

○ Beställa rosetter till KM - Mathilda
○ Datum + domare - kolla med Tobbe, Åsa & Annika, Malin
○ Fixa banor - klara!
○ FB-event (klart) + en till
○ Skriva inbjudan - Agnes
○ Fixa anmälningsformulär - Elin
○ Bemanna fiket - Elin
○ Priser - Cecilia
○ Boka fotograf - Cecilia
○ Funkis-schema lightversion - Elin
○ Se över specifika regler för KM i styrdokument. Lägga till t.ex. pris för alla

ungdomar oavsett resultat?

Nästa möte
Datum och tid: 6/8 kl 19
Plats: Klubbstugan


